
Antwoord op de vraag:  
Waarom hebben jullie het nieuwe concept de 7 werelden van 
techniek genoemd? En niet de 7 werelden van technologie? 
 
 
 
Er is in de werkgroep gesproken over het gebruik van de term technologie. Uiteindelijk is besloten om 
de 7 werelden van de techniek aan te houden omdat dit al een sterke merknaam is en goed werkt. In 
het vmbo wordt het woord ’techniek’ breed gebruikt, waar dit model veel wordt ingezet. Technologie 
komt wat afstandelijker over en lijkt ‘moeilijker’. In de breedte van het hele onderwijs en in relatie tot 
bedrijfsleven past technologie weer beter. Dan associeert het vooral met innovatie, digitalisering en 
het inbrengen van nieuwe vaardigheden en skills in het onderwijs. Voor beiden is iets te zeggen. Maar 
uiteindelijk is het techniek geworden. 
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